
 
 

 Zápis 
 

Ze setkání pracovní skupiny  
 

K projektu „Podpora udržitelnosti procesu plánování dostupnosti sociálních služeb na 
území ORP Přeštice, DSO Úhlava a mikroregionu Běleč“ – oblast Úhlava 

 
Dne 7.3.2011 ve Svazu zdravotně postižených v Nýrsku 

 
Program: 
 

1) seznámení s projektem Podpora udržitelnosti procesu plánování dostupnosti sociálních 
služeb na území ORP Přeštice, DSO Úhlava a mikroregionu Běleč  

2) beseda k jednotlivým tématům 
 
Ad 1) Všichni přítomní byli stručně seznámeni s projektem Podpora udržitelnosti procesu 

plánování dostupnosti sociálních služeb na území ORP Přeštice, DSO Úhlava a 
mikroregionu Běleč. 

Ad  2)  Proběhla beseda na následující témata: 
- všichni přítomní se shodli, že podstatným problémem je bezbariérovost. Některé 

chodníky jsou neopravené a špatně se po nich chodí. Přístup do některých obchodů 
a banky, obzvláště v zimních měsících a pokud prší, je obtížný (např. KB). 
V Městské knihovně jsou těžké vstupní dveře do budovy a zdravotně postižení i 
rodiče s kočárky mají problém pohodlně vejít dovnitř.  

- Dále si přítomní stěžují na neuklizené chodníky po psech. Shodují se ale, že tento 
problém je ve všech městech. 

- Ve městě chybí veřejné záchody. Záchody budou vybudovány na autobusovém 
nádraží, které ale není v centru města. 

- Přítomní negativně hodnotí činnost Domovní správy a úklid města. Na domovní 
správě vyřizují záležitosti pomalu. Občané chodí několikrát upozorňovat na 
vzniklé problémy. Vyřízení jejich záležitostí trvá několik měsíců (i rok). Ve městě 
proběhlo prořezání stromů a keřů. Uřezané větve však nebyly ihned odstraněny. 
Větve rozhrabávají a roznášejí psi po okolí a následně je pak po okolí prořezávky 
nepořádek. 

- Ve městě je špatně slyšet místní rozhlas, slova se míchají mezi sebou a hlášení 
není rozumět. 

- Ve městě není pohotovostní služba. Nejbližší pohotovost je v Klatovech. I přes 
snahy města Nýrska se pohotovostní služba zrušila. 

- Pečovatelská služba v Nýrsku funguje velice dobře. Pečovatelky jsou ochotné a 
milé. Zajišťují také rozvoz obědů, odvoz k lékaři, zajištění nákupu, pomoc 
s úklidem domácnosti… uživatelé jsou spokojení a pečovatelskou službu si chválí. 

- V mikroregionu chybí DPS nebo podobné zařízení. Město má záměr vybudovat 
malometrážní byty pro seniory v domě s pečovatelskou službou. Senioři tento 
záměr vítají, shodují se na tom, že takové byty nebo podobné zařízení je ve městě 
potřeba. 

 
Zpracovala: Soňa Hladíková 



 
 

 


